



Double Degree: King's College London, The Dickson Poon School of Law

English Version below

Das King's College London, im Zentrum von London gelegen, ist eine britische Spitzenuniversität mit internationaler Ausrichtung und ermöglicht die wissenschaftliche Auseinandersetzung mit den Grundprinzipien des angloamerikanischen Rechtskreises in optimaler Weise.

Studienabschlüsse

Master of Law UZH der Rechtswissenschaftlichen Fakultät der Universität Zürich (RWF UZH) und Master of Laws (LL.M.) der Dickson Poon School of Law des King's College London.

Anzahl Studienplätze:

Im Double Degree Masterstudiengang mit King's College London stehen maximal 20 Studienplätze zur Verfügung.

Mindestanforderungen:

- Mindestdurchschnittsnote von 5, und
- Abschluss des Bachelor of Law innerhalb von 5 Jahren

Besondere Zulassungsvoraussetzungen:

Alle Bewerber müssen den Nachweis erbringen, dass sie das erforderliche Band B der englischen Sprache erfüllt haben; dies gilt auch für Studierende aus der EU, dem EWR und der Schweiz. Weitere Informationen zu den akzeptierten Sprachzertifikaten finden Sie auf der Seite mit den englischen Zugangsvoraussetzungen [hier](#).

Studiengebühren

GBP 22'750 pro Jahr (Änderungen vorbehalten)

Studiendauer

Ein Double Degree Masterstudiengang dauert in der Regel vier Semester. Es werden je zwei Semester an der RWF UZH und am King's College London absolviert.

Sprache

Die Veranstaltungen und Prüfungen am King's College London finden in englischer Sprache statt.

Studienprogramme

Die von der RWF UZH angebotenen Double Degree Masterstudienprogramme können mit dem Tailored LL.M.- Programm oder mit spezialisierten LL.M.-Programmen des King's College London aus folgenden Fachbereichen kombiniert werden:

- [European Law](#)
- [Competition Law](#)
- [Intellectual Property and Information Law](#)
- [International Financial Law](#)
- [International Business Law](#)
- [International Tax Law](#)
- [Transnational Law](#)
- [International Dispute Resolution](#)
- [Law & Technology](#)





Double Degree: King's College London, The Dickson Poon School of Law

King's College London, located in the center of London, is one of the top British universities. It offers an international outlook and enables students to familiarize themselves with the basic principles of the Anglo-American legal system.

Degrees

Master of Law UZH from the Faculty of Law of the University of Zurich (RWF UZH) and Master of Laws (LL.M.) from the Dickson Poon School of Law of King's College London.

Number of Study Places

A maximum of 20 places are available within the Double Degree Master's program with King's College London.

Minimum Requirements

- Minimum average grade of 5, and
- Completion of the Bachelor of Law degree within 5 years.

Special Admission Criteria

All candidates are required to provide proof that they have met the requisite **Band B** English language requirement; this includes EU, EEA, and Swiss students. For further information on the accepted language certificates, please see the English language entry requirements page [here](#).

Tuition Fees at King's College London

GBP 22'750 per year (subject to change)

Duration of Studies

A Double Degree Master's program usually lasts four semesters. Two semesters are completed at RWF UZH and two semesters at King's College London.

Language

Courses and examinations at King's College London are held in English.

Study programs

The Double Degree study programs offered by RWF UZH can be combined with either the tailored LL.M. program or with any specialized LL.M. programs offered by King's College London in the following disciplines:

- [Competition Law](#)
- [European Law](#)
- [Intellectual Property and Information Law](#)
- [International Financial Law](#)
- [International Business Law](#)
- [International Tax Law](#)
- [Transnational Law](#)
- [International Dispute Resolution](#)
- [Law & Technology](#)

